



太平洋基業證券有限公司
Pacific Foundation Securities Limited

Participant of The Stock Exchange of Hong Kong Ltd. (Broker No. 2160)
香港聯合交易所有限公司參與者 (編號2160)
證監會檔案編號(CE No.): AAE696

11/F, New World Tower II,
16-18 Queen's Road Central, Hong Kong
香港中環皇后大道中十六至十八號
新世界大廈二座十一樓
Telephone 電話 : (852) 2877 3188
Fax 傳真 : (852) 2877 2088

30 August 2019

Dear Valued Clients,

RE: Cancellation of Credit Interest

Thank you for your continued support and confidence in our investment services.

Pacific Foundation Securities Limited would like to inform you that effective from 1 October 2019, no interest will be generated in a positive available balance of all accounts, i.e. cash securities accounts and margin accounts.

Should you have any questions, please do hesitate to call our Customer Services Hotline on (852) 2877 3188.

In the event of discrepancy between the English and Chinese version of this letter, the English version shall prevail.

Yours faithfully,

Pacific Foundation Securities Limited

尊貴的客户：

取消發放結存利息

感謝閣下一直支持和信賴太平洋基業證券有限公司(「本公司」)的投資服務。

由2019年10月1日起，本公司將取消發放於閣下的現金託管帳戶和/或保證金帳戶之存款所產生的任何利息。

閣下如對上述事宜有任何疑問，歡迎致電本公司的客戶服務熱線(852) 2877 3188查詢。

如就本書信的英文版及中文版內容有任何爭議，一切皆以英文版本為準。

太平洋基業證券有限公司 謹啟

2019年8月30日

